
Protokoll vid styrelsemöte 8  20200114

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl 
Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna samt 
önskade alla en god fortsättning på det nya året.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista, med tillägg av två punkter under 
övrigt.(Luciafirandet och årsmöteshandlingar)

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till 
handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 500.
Anita har skickat ut ett förslag på brev till nya pensionärer. Styrelsen uppmanas 
att läsa igenom och att snarast återkomma med synpunkter till Anita
Styrelsen beslutar att brevet ska skickas ut till alla 65- och 67-åringar varje år. 
Givetvis förutom till de som redan är medlemmar. Tillsammans med brevet 
skickas också programhäftet ut.

§5 KPR 
KPR har inte haft något nytt möte i år.
P-O informerade om att bostadsgruppen i KPR ska träffa projektgruppen för det 
nya särskilda boendet som planeras. Nästa KPR är den 9 mars.

§6 Övriga rapporter
Anita har pratat med Helena Holmberg på Vuxenskolan i Falköping om en 
skrivarkurs i Skara. Ett förslag på  inspirationstalare är Ted Rosvall. Anita får i 
uppdrag att fortsätta planering med Helena. Vårt önskemål är att den första 
träffen kan ske i Skara, men gärna tillsammans med andra SPF-föreningar. 
Aina har varit i kontakt med Ulf Ekvall på Centrumbostäder angående information
och synpunkter på nya äldreboenden i Skara.
Karl Gustav informerade om ett föredrag på Rotary, där Eva Eriksson pratade om
komplexiteten i vårt pensionssystem.



§7Ekonomi
Erik redovisade 2019 års resultat samt förslag på budget för 2020. Osäkerhet 
huruvida de utlovade 6000 från SV betalats.
Styrelsen beslutade att lägga till 10000 kronor på posten till programkommittén 
för att ha samma utrymme som 2019.
Styrelsen beslutade att varje höst bjuda in alla som fyllt 85 år samt de som är 
äldre till kaffe och tårta.

§8 Program
           Nästa månadsmöte är den 15 januari med Mats Löwing som kåserar över ”En 

präst och hans resväska”. Den 28 januari är det studiebesök på Grönlunds och 
den 12 februari är det årsmöte. Programgruppen har börjat lägga in ”lunchträffar”.
Nästa lunchträff blir på Stadshotellet 3 mars.

§9 Genomgång av webbsidan
Anita informerade om att vi har mellan100-300 besök på vår hemsida varje 
vecka.
Karl Gustav är nu med som webbadministratör för vår facebooksida.
P-O informerade om att distriktet beslutat köpa in SPF-appen”.

§10 Marknadsföring av vår verksamhet.
Erik får i uppdrag att fortsätta undersöka pris på pikétröjor till nästa styrelsemöte 
så att vi då är redo att fatta ett beslut om inköp Vi är överens om vit piké och 
tvåfärgerslogga. Vi beslutar också då hur många som skall köpa in.

§11 Extra friskvårdspengar 2020 från vuxenskolan för aktiviteter och goda 
kostvanor.
Aina och Eva undersöker vad vi ska använda pengarna till under 2020.
Vi är fortsatt inne på att det helst bör handla om kost för äldre. (Distriktet 
anordnar den 4 mars en kurs för friskvårdsansvariga.)

§12 Ny fördelningsnyckel för trivselpengar.
Karl Gustav får i uppgift att komma med förslag på ny fördelning av våra 
trivselpengar. Ett första förslag skall diskuteras vid nästa möte.

§13 Nominering till distriktsstyrelsen.
Styrelsen beslutar att nominera P-O Damberg till distriktsstyrelsen.

§14 Anhörigstöd.
En uppgift säger att omorganisationen inom omsorgsförvaltningen medfört en ny 
organisation också när det gäller frivilligt anhörigstöd. Tidigare hade en SPF 
funktionär en sådan uppgift, men nu verkar det inte finnas behov av denna tjänst 
längre. P-O får uppdrag att ställa frågor om detta i KPR.



§15 Övrigt
Lars tar upp behovet av en grupp som hjälper till vid större evenemang såsom 
Lucia och grötfesten. Programgruppen kommer att ansvara för att en grupp på 4 
personer finns med som hjälp.
Handlingarna till årsmötet gicks igenom. Några små ändringar behöver göras.

§16 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 10 mars 2020 kl:09:00 på Seniorkafét. 
Ett konstituerande möte hålls den 12 februari efter årsmötet.

§17 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte är den 15 januari. Månadsmötet därefter, som tillika är 
årsmöte är den 12 februari 2020 kl:14:00 i Missionskyrkan.

§18 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


